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Al-Mufti Maryam FBD Beste medestudenten 

 

 

Als huidige stuver voor de 1e bachelor BMW, heb ik met veel enthousiasme mijn rol vervuld. Deze ervaring heeft 

mijn passie voor studentenvertegenwoordiging aangewakkerd. Met een frisse blik en nieuwe ambities, ben ik 

verheugd om aan te kondigen dat ik mijn studiepad zal vervolgen in de richting Biochemie & Biotechnologie. 

 

Deze verandering weerhoudt mij er niet van om mijn betrokkenheid al stuver voort te zetten. Daarom stel ik mij 

met trots kandidaat voor de Stuvoraad en de Onderwijsraad voor de faculteit FBD voor het academiejaar 2024-

2025. 

 

Mijn doel is om wederom een brug te slaan tussen jullie, de studenten, en het universiteitsbestuur. Ik ben 

vastberaden om jullie stem te zijn, jullie rechten te verdedigen en actief bij te dragen aan het organiseren van 

evenementen en initiatieven die onze universiteit verrijken. 

 

Laten we samenwerken om onze academische carrière nog onvergetelijker te maken! 

 

 

Met vriendelijke groeten 

 

Maryam Al-Mufti 

1B BMW 

Onderwijsraad FBD Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE maryam.al-mufti@student.uantwerpen.be

Bogaerts Kristiaan GGW Beste studenten 

 

Twee jaar geleden zette ik mijn eerste stappen als centrale studentenvertegenwoordiger. Sindsdien verdedig ik 

samen met mijn mede-stuvers in de Onderwijsraad en werkgroepen gedreven de belangen van alle studenten 

inzake het OER, lesopnames, ECTS-fiches, kwaliteitsbewaking en meer. Daarnaast heb ik me als ondervoorzitter 

van de Studentenraad met ons bestuur veelzijdig ingezet, onder andere voor een geüpdatet Statuut van de 

Student met oog op het centraal register voor grensoverschrijdend gedrag, een herzien werkingsreglement, 

rectordebatten, en vertegenwoordiging op Vlaams niveau bij VVS. 

 

Tegelijk blijf ik actief op facultair niveau. Al jaren verdiep ik me binnen het overlegorgaan SOGA in de noden en 

zorgen van studenten van de Faculteit Geneeskunde en Gezondheidswetenschappen. Daarnaast zet ik me 

geregeld in voor studentgerichte en maatschappelijke projecten. Zo heb ik meerdere edities mee het team geleid 

achter AMSC, een internationaal congres voor studenten, en heb ik aan middelbare scholieren verschillende 

soorten workshops gegeven over gezondheid. 

 

De mening van studenten blijft belangrijker dan ooit, zowel in universitaire raden als in de publieke media. 

Studentenvertegenwoordigers zullen zich moeten buigen over onderwerpen zoals de knip, huisvesting, toegang 

tot lesopnames en studiebegeleiding, alles in een almaar krapper financieel klimaat en met een stijgende 

studentenpopulatie.  

 

Met een nieuwe rector en nieuwe decanen start een nieuw hoofdstuk aan onze universiteit. Hier komen veel 

uitdagingen bij kijken, maar ook hernieuwde kansen om die uitdagingen vanuit het standpunt van de student 

grondig aan te pakken. Komend jaar wil ik met die geest mijn engagement voortzetten. Ik hoop op jullie steun.

Onderwijsraad GGW Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE kristiaan.bogaerts@student.uantwerpen.be

Bouchtaoui Sabria REC Ik ben Sabria Bouchtaoui, studente tweede bachelor Rechten en zou mij graag opnieuw kandidaat willen stellen 

voor het mandaat van de vrije verkozene. Ik heb dit mandaat het afgelopen jaar mogen uitoefenen en vond het 

ontzettend interessant om de algemene vergaderingen te mogen bijwonen. Zo ben ik het afgelopen jaar   meer 

te weten gekomen over de werking van de studentenraad en heb ik mee mijn steentje kunnen bijdragen aan het 

verbeteren van het studentenleven. Hierdoor ben ik ook achtergekomen hoe vaak de studentenraad wordt 

geraadpleegd en hoe veel invloed zij kunnen hebben op verschillende beslissingen (bv. examenreglementen, 

komida,..) Daarom zou ik dit graag nog een jaar willen doen, om zo de studenten te kunnen blijven 

vertegenwoordigen om zo van onze universiteit een nog fijnere plek  te maken. 

Vrij verkozenen sabria.bouchtaoui@student.uantwerpen.be
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Bouzelmat Fayrouz LW Stem op mij als een studentenvertegenwoordiger om op deze manier de stemmen van de medestudenten te 

representeren en op deze manier hun academische jaar/jaren te vergemakkelijken. Zo zal de kwaliteit en de 

ervaring van de campus verbeterd worden. Ik ben Fayrouz Bouzelmat en ik studeer Taal en letterkunde (Engels-

Spaans) in Universiteit Antwerpen sinds 2022. Momenteel ben ik in mijn 2de bachelor en Ik vind dat ik 

gepassioneerd ben om er voor te zorgen dat de stemmen van de studenten gehoord en erkend worden. Als een 

(moslim) student van Universiteit van Antwerpen in Letteren en Wijsbegeerte hoop ik meer representatie en 

hulp te bieden.   

- Onderwijsraad: 

Als een student in Letteren en Wijsbegeerte (en volgens andere medestudenten) vind ik dat de examen planning 

meestal langer duurt bij onze richting dan andere richtingen. Dit veroorzaakt stress bij sommige wat vermeden 

kan worden. Ik geloof dat ik het vermogen heb om dit te verbeteren. 

- Stuvoraad: 

Als u op mij stemt om een stuvoraad te worden, zal ik ervoor zorgen dat het menu in komida diverser wordt. Zo 

kan men als: moslim, vegetariër, veganist en pescatarian meer keuze krijgen. Als moslim of vegetariër kan het 

moeilijk zijn om gepaste voedsel te vinden in de Komida, vooral als er weinig opties zijn. Ik vind dat dit beter kan, 

en met hulp hoop ik dit te bereiken. 

- Vrij verkozen: 

Als een vrij verkozene hoop ik de studenten te helpen met enige problemen die ze zouden ervaren.

Onderwijsraad L&W Stuvoraad: Stadscampus Vrij verkozenen fayrouz.bouzelmat@student.uantwerpen.be

Coumans Bavo SW Vrij verkozenen: 

Ik stel mij kandidaat als vrij verkozenen voor de studentenraad van de Universiteit Antwerpen. 

 

Als student Sociologie heb ik de voorbije jaren kunnen ondervinden dat de universiteit grote veranderingen 

ondergaat. Studentenvertegenwoordiging is fundamenteel voor een goed werkende onderwijsinstelling waarin 

studenten centraal staan en aan hun noden wordt voldaan. De universiteit zijn we namelijk allemaal, samen. Ik 

ben gemotiveerd om onze academische gemeenschap te versterken en te luisteren naar de noden van 

medestudenten. Daarnaast wens ik structureel mee te werken aan de verbetering van het studentenwelzijn aan 

onze universiteit.  

 

Verder ben ik actief in de overkoepelende studentenvereniging van de stadscampus, Unifac, als vicevoorzitter 

2024 – 2025. Mijn ervaring binnen Unifac, heeft mij afgelopen jaar een bijzonder inzicht gegeven in de behoeften 

en uitdagingen van onze studenten en het studentenleven. De stem van studenten in het debat is uniek ik hoop 

deze te mogen vertolken in de studentenraad. 

___ 

Stuvoraad: 

Ik stel mij kandidaat als stuver voor de studentenraad van de Universiteit Antwerpen.  

 

Als student Sociologie heb ik de voorbije jaren kunnen ondervinden dat de universiteit grote veranderingen 

ondergaat, de stem van studenten is hierin belangrijk. Studentenvertegenwoordiging is fundamenteel voor een 

goed werkende onderwijsinstelling waarin studenten centraal staan en aan hun noden wordt voldaan. De 

studenten van vandaag bepalen mee de toekomst. 

 

Daarnaast ben ik actief in de overkoepelende studentenvereniging van de stadscampus, Unifac, als vicevoorzitter 

2024 – 2025. Mijn ervaring binnen Unifac, heeft mij afgelopen jaar een bijzonder inzicht gegeven in de behoeften 

en uitdagingen van onze studenten en het studentenleven. 

 

Als vertegenwoordiger wil ik mij inzetten voor het beschikbaar stellen van lesopnames en studenten de vrijheid 

Stuvoraad: Stadscampus Vrij verkozenen bavo.coumans@student.uantwerpen.be

De Bie Lotte FBD Als student die lid is van het praesidium van een studentenvereniging heb ik veel contact met andere studenten 

uit de verschillende richtingen van de buitencampussen. Hierdoor hoor ik ook veel vraag naar verandering in 

feestinfrastructuur, tekort aan betaalbare studentenhuisvesting, gezonde en lekkere maaltijden in de komida,... 

Ik zou mij daarom graag inzetten in de stuvoraad om over deze thema's samen te zitten rechtstreeks met de 

universiteit en zo hopelijk duidelijkheid te brengen waar mijn medestudenten en mezelf om vragen.

Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE lotte.debie@student.uantwerpen.be

De Peuter Thomas SW Graag kom ik in aanmerking als kandidaat voor de vacante mandaten vrij verkozen en Stuvoraad. Als student 

geloof ik in de impact die een goed georganiseerde vertegenwoordiging kan hebben op het welzijn en de 

ervaring van medestudenten. Mijn motivatie om mezelf kandidaat te stellen voor deze mandaten komt dan ook 

voort uit het willen creëren van een inclusieve onderwijsomgeving en er te zijn voor elke student aan onze 

universiteit. 

 

Als persoon werk ik zeer gemotiveerd en alert, deze eigenschappen in combinatie met mijn engagement bij 

Unifac lijken mij dan ook geschikt om te functioneren als studentenvertegenwoordiger. Mijn communicatieve 

vaardigheden stellen mij in staat om de zorgen en behoeften van mijn medestudenten helder te begrijpen en te 

vertegenwoordigen. 

 

Verder wil ik mij inzetten om een open en transparante communicatie te bevorderen tussen studenten en de 

universiteit. Alsook om een omgeving te creëren waarin elke stem de kans krijgt om gehoord te worden. Ben dan 

ook vastberaden om mij volledig in te zetten voor het vertegenwoordigen en verdedigen van de belangen van 

mijn medestudenten. 

 

Alvast bedankt en ik kijk er alvast naar uit om mijn bijdrage te leveren als studentenvertegenwoordiger.

Stuvoraad: Stadscampus Vrij verkozenen thomas.depeuter@student.uantwerpen.be
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De Wolf Sofie WET Elke student heeft recht op betaalbaar middageten, een betaalbare uitgangsbuurt en een betaalbaar kot. Alles 

wordt duurder en het hoger onderwijs is kapot bespaard. Het inschrijvingsgeld blijft stijgen maar het wordt 

steeds moeilijker om in aanmerking te komen voor een beurs. Studeren zou een recht moeten zijn, geen 

voorrecht. Hoe gek is het dat jongeren die starten op UAntwerpen niet weten dat een bord spaghetti ooit twee 

euro kostte? dat de feestzalen in het fort werden uitgebaat door verenigingen zelf? Door gesprekken te voeren 

met studenten van verschillende overtuigingen blijft de algemene noemer de onbetaalbaarheid van het 

studentenleven. 

 

Ook vind ik het belangrijk dat een veilige omgeving voor iedereen op de campus en op studentenfeestjes 

gegarandeerd kan worden. Er is nog te vaak sprake van grensoverschrijdend gedrag. Daarom wil ik als 

studentenvertegenwoordiger mij inzetten om meldpunten en de nodige veiligheidsmaatregelen te organiseren. 

Laten we de laagdrempeligheid waar UAntwerpen bekend voor staat bewaren en herstellen. 

 

Ik wil graag wegen op beleidskeuzes om de gemiddelde student te representeren die bijvoorbeeld tijd uit 

middagpauze verspilt om goedkoper broodjes te kopen omdat de Komida te duur wordt, die moet werken om 

een kot te betalen en minder tijd heeft om te studeren, die leeft in studentenhomes die slecht onderhouden 

worden en zich al onveilig heeft gevoeld op campus. 

 

Zo wil ik er mee voor zorgen dat toekomstige studenten zich veilig voelen en meer garantie hebben op een 

volwaardige studententijd zonder constante financiële stress.

Vrij verkozenen sofie.dewolf@student.uantwerpen.be

Horstink Maartje WET Ik heb afgelopen jaar in het bureau gezeten als Coördinator Participatie en heb daar heel veel geleerd. Ik ga dit 

helaas niet nog een jaar doen omdat het toch meer tijd in nam dan ik verwacht had. Ik blijf nog graag in de 

studentenraad omdat ik denk dat ik veel kan betekenen voor UAntwerpen met alle kennis die ik heb opgelopen 

afgelopen jaren.  

Ik heb veel geleerd over de werkingen en reglementen van UAntwerpen. Ik heb daarnaast ook veel geleerd over 

hoe het praesidium van de buitencampussen werken en ook de faciliteiten dit geboden worden. Met de nieuwe 

bouw werken op CDE kan ik ook mijn inzicht geven in hoe dit voor iedereen toegankelijk kan zijn.  

Ik heb dit jaar ook in de komida chat gezeten en kan inzicht geven in hoe deze werkt en verbeterd kan worden 

ondanks de prijsstijging. Ik zit sinds kort nu ook in de ASV en leer daar veel dingen over hoe nieuwe reglementen 

gemaakt worden. 

 

Ik hoop nog een jaar in de Studentenraad te mogen zitten en mijn inzicht geven over de problemen die spelen.

Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE Vrij verkozenen maartje.horstink@student.uantwerpen.be

Maes Yorn REC Ik ben Yorn en  begin volgend jaar aan mijn masteropleiding. Ik zit dus al enkele jaren in deze opleiding op onze 

universiteit en ken ondertussen het reilen en zeilen van het studentenleven. Ik ben ook een kotstudent, ik ben 

vrijwilliger bij verschillende organisaties en weet dus ook wat het is om studeren te combineren met leven. 

Ik heb ondertussen ook een ervaring opgebouwd binnen de studentenraad, zowel binnen de facultaire 

studentenraad en de centrale studentenraad. Facultair stuver betekent de brug te zijn tussen deze organen, 

zowel tussen de organen onderling als tussen deze organen en de studenten zelf, dat laatste doe ik via 

bijvoorbeeld de messengergroepen. 

Ik zou graag dit mandaat terug opnemen, ik dank jullie voor het vertrouwen dat ik dit jaar ook had.

Facultair vertegenwoordiger REC yorn.maes@student.uantwerpen.be

Mostmans Wesley LW Na eerst een aantal jaren gewerkt te hebben en daarna te hebben besloten om terug te gaan studeren, ben ik 

niet de jongste student, maar heb daardoor ook geen gebrek aan ervaring. Deze ervaring heeft mij geleerd hoe 

belangrijk het is om een gemeenschap te hebben waarin iedere stem wordt gehoord en gewaardeerd. 

Als facultair vertegenwoordiger wil ik graag hét aanspreekpunt binnen de faculteit zijn voor studenten, stuvers 

en ook het decanaat van de faculteit. Ik ben vastbesloten om bruggen te bouwen tussen studenten, docenten en 

het bestuur om zo tot constructieve oplossingen te komen die de belangen van alle betrokkenen dienen. 

2024-2025 zou als Master in de Geschiedenis mijn laatste jaar als student zijn en dit laatste jaar wil ik alles op 

alles zetten om van onze faculteit en universiteit een betere leeromgeving te maken, voor iedereen. Ik geloof 

sterk in de kracht van samenwerking en dialoog, en ik ben ervan overtuigd dat we door gezamenlijke 

inspanningen concrete verbeteringen kunnen realiseren. 

Met mijn achtergrond en toewijding ben ik ervan overtuigd dat ik een effectieve en empathische 

vertegenwoordiger kan zijn voor onze gemeenschap. Ik kijk ernaar uit om samen te werken met jullie en onze 

faculteit naar nieuwe hoogten te brengen. 

Bedankt voor jullie overweging! 

Facultair vertegenwoordiger L&W wesley.mostmans@student.uantwerpen.be

Nonoo Matthew FBE Dag allemaal, 

Ik ben Matthew, eerstejaarsstudent TEW:bedrijfskunde en ik stel me kandidaat als facultair vertegenwoordiger 

voor FBE. Als eerstejaarsstudent weet ik hoe moeilijk het kan zijn om als student te starten aan een opleiding, 

daarom wil ik ervoor zorgen dat er geen extra obstakels zijn door een duidelijke en transparante communicatie 

tussen studenten en docenten mogelijk te maken. Ik ben momenteel stuver in de faculteitsraad BE waar ik al 

mee heb geholpen om stuvers voor te stellen alsook feedback mee te geven aan docenten(hoe met rumeur in de 

les om te gaan, beter te communiceren over docentenevaluaties...). Alvast bedankt om mijn motivatie te lezen, 

en hopelijk tot snel op de campus. 

Matthew Nonoo

Facultair vertegenwoordiger BE matthew.nonoo@student.uantwerpen.be
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Obolonskyy Vladomeare WET Ik ben een bachelorstudent wiskunde die al vijf jaar lang studentenvertegenwoordiger aan UAntwerpen, 

waardoor ik al veel ervaring heb opgebouwd. Door al deze ervaring kan ik zeer efficient jullie mening tot bij de 

proffen brengen. Omdat er altijd iets verbeterd kan worden, is het belangerijk dat er iemand voor jullie 

klaarstaat om de pijnpunten aan decanaat door te geven. Net zoals alle voorgaande jaren wil ik deze belangerijke 

functie op zich nemen. 

Mijn motto is meer kansen voor elk student. Stem voor mij en krijg meer kansen!

Onderwijsraad WET Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE Vrij verkozenen vladomeare.obolonskyy@student.uantwerpen.be

Osei Stacey REC Hallo iedereen!  

 

Na twee jaren stuver te zijn, heb ik al veel geleerd en ben ik overtuigd dat ik dit ook volgend jaar zou willen 

verder zetten.  

 

Ik heb me reeds al ingezet op zowel facultair als centraal niveau. Graag zou ik weer op centraal niveau het 

verschil willen maken. Dit zou ik willen doen als vrij verkozene.  

Ik zet me vooral in voor diversiteit en inclusie en dit op verscheidene vlakken omdat ik dat ook heel belangrijk 

vind.  

 

Natuurlijk heb ik hiervoor jullie stemmen nodig, hopelijk stemmen jullie op mij en kan ik een centrale stuver zijn!  

 

Groetjes, 

 

Stacey

Vrij verkozenen stacey.osei@student.uantwerpen.be

Rommens Adèle WET Heyy heyyy, ik ben Adèle en stel mij kandidaat om stuver te zijn voor de bio-ingenieurs.  Aangezien ik al twee 

jaar het aanspreekpunt ben voor de studenten in mijn jaar zie ik het zeker zitten om dit verder te doen. Naast 

dat het interessant is, vind ik het ook leuk om mij hiervoor te engageren:)

Onderwijsraad WET adele.rommens@student.uantwerpen.be

Saeys Marieke GGW Hey iedereen! 

Ik zal me even kort voorstellen: mijn naam is Marieke, ik ben 21 jaar en 2de jaars geneeskundestudent. Als 

student en activist maak ik me zorgen over heel wat zaken. De stijgende studiekosten, seksueel 

grensoverschrijdend gedrag, wat de bevolking van Palestina elke dag moet doorstaan… 

Ik kom op als studentenvertegenwoordiger om op een concrete manier zaken te veranderen die ons als 

studenten aangaan. 

Als eerste: studeren wordt duurder. Véél duurder. Studeren moet weer socialer worden: laat ons het 

inschrijvingsgeld weer verlagen tot onder de 1000 euro en de prijzen van studentenrestaurants reduceren tot 

een schappelijke prijs. Daarin kunnen we het voorbeeld volgen van de ULB, die elke dag een warme maaltijd 

aanbiedt aan 2 euro. 

Als tweede: iedereen hoort zich veilig te voelen op en rond de campus. Er moet een onafhankelijk meldpunt 

komen voor grensoverschrijdend gedrag op alle campussen van UAntwerpen. Sofie en ik hebben eerder al een 

open brief geschreven met deze eis, die door 500 medestudenten en personeelsleden is ondertekend. 

En als laatste: er moet een academische boycot worden ingesteld tegen Israël vanuit de hele universiteit. Als 

hogere onderwijsinstelling moet het gedaan zijn met het steunen van de genocide én de educide die gaande is in 

Gaza. Als studenten steunen we dit niet, alle banden moeten we verbreken. 

Laten we vooral niet vergeten dat verandering mogelijk is wanneer we samenwerken en ons organiseren. Samen 

zetten we ons in om ervoor te zorgen dat onderwijs toegankelijk en veilig is voor alle studenten.

Vrij verkozenen marieke.saeys@student.uantwerpen.be

Van Vlierberghe Matisse FBE Hey, ik ben Matisse Van Vlierberghe! Ik ben 23 jaar en doe volgende jaar mijn 2de master HIB. Voor mijn laatste 

jaar studeren leek het me nuttig om me nogmaals in te zetten voor het studentenleven. Dat komt vooral omdat 

ik de volgende generatie studenten een goede tijd wil bezorgen zoals ik die heb gehad. Dit zou ik graag doen 

enerzijds in de Stuvoraad om studentenvoorzieningen mee te managen & anderzijds in de Studentenraadraad te 

zetelen als vrij verkozene. Met de ervaring die ik de vorige jaren heb opgedaan denk ik dat ik een genuanceerde 

en betekenisvolle bijdrage kan leveren in beide raden. Stuvoraad omdat ik reeds budgetten heb moeten regelen 

in vorige studentenverenigingen & Studentenraad gezien ik academiejaar 2024 daarin zetelde. Ik hoop hiermee 

een overtuigende motivatie te hebben gegeven om verkozen te worden.

Stuvoraad: Stadscampus Vrij verkozenen matisse.vanvlierberghe@student.uantwerpen.be
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Verhaegen Laurens SW Liefste lezer 

 

Graag stel ik me kandidaat voor een vierde jaar als stuver. Afgelopen jaren zette ik mij in als voorzitter, 

coördinator onderwijs en coordinator communicatie van de Studentenraad, en in het komende jaar laat ik mijn 

kennis graag opnieuw renderen om het belang van de student te behartigen.  

Als voorzitter heb ik de Studentenraad uiteraard vanbinnen en vanbuiten leren kennen en heb ik goed zicht op 

de hefbomen die voor verandering zorgen. Ik wil deze maximaal benutten om lopende zaken uit mijn 

voorzittersjaar op te volgen en in goede banen te leiden.  

Op volgende punten wil ik graag inzetten: 

werkstudenten en studenten uit minderheidsgroepen, door actief naar hen op zoek te gaan. Dit kan de 

studentenraad doen door contact op te nemen met de juiste instellingen. 

zorgen dat dit beleid ook in de realiteit wordt omgezet. 

hun mandaat en hun contact met medestudenten. 

niet aan ben gekomen, maar hier is nog steeds nood aan! 

Een ervaren stuver is er twee waard. Stem op mij! 

Stuur mij een berichtje/mailtje/postduif en ik kaart het op de juiste plaats aan! Dankjewel voor je stem!

Onderwijsraad SW Stuvoraad: Stadscampus Vrij verkozenen laurens.verhaegen@student.uantwerpen.be

Wouters Ronan LW Sinds 2 jaar zetel ik binnen het bestuur van een studentenvereniging en ben ik me sterk bewust geworden van 

het belang van vertegenwoordiging. Daarnaast heb ik reeds meermaals gepleit voor verbeteringen inzake 

feestinfrastructuur zowel binnen de universiteit als bij de stad Antwerpen. Graag zou ik mij kandidaat stellen 

voor de Stuvoraad van de Stadscampus en mij hierin met alle engagement willen inzetten voor verbetering op 

vlak van infrastructuur. Ik wil me inzetten voor betaalbare en studentikoze studentenrestaurants, het verbeteren 

van studentenhuisvesting, het bevorderen van groene mobiliteitsmogelijkheden en toegankelijke en betaalbare 

psychologische hulpverlening. 

Stuvoraad: Stadscampus ronan.wouters@student.uantwerpen.be

Yücel Helin FBD Dag iedereen, 

Ik ben Helin Yücel en ik stel me kandidaat voor de Stuvoraad. Ik ben dit academiejaar (2023-2024) 

jaarverantwoordelijke van 2e Bachelor Biomedische Wetenschappen en dit heeft mij geïnspireerd/aangezet om 

de hulp die ik kan aanbieden te verbreden en mijn inzet te vergroten. 

Er is nood aan betere mobiliteit naar de campussen. Wat vind je van napping pods, meer stille ruimtes om te 

studeren en goedkoper eten in de komida? Als studenten hebben we het recht om een beter studentenleven te 

hebben, inclusief een psychologische verbetering of betere activiteiten op en rond de campussen. 

Ik zal niet enkel een luisterend oor zijn voor jullie, maar ook jullie stem. Dit voor een betere universiteit. 

Nog veel succes gewenst met de komende examens! 

Helin Yücel

Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE helin.yucel@student.uantwerpen.be

Zahid Nour GGW Beste studenten 

Ik ben Nour Zahid, student derde bachelor geneeskunde. Graag stel ik me kandidaat voor stuver. Ik heb al 

ervaring met studentenvertegenwoordiging bij de Studentenraad, waar ik actief participeerde aan de Algemene 

Vergaderingen. Daarnaast woonde ik de bijeenkomsten bij van het Algemene StudentenOverleg in naam van de 

Studentenraad. Bij het StudentenOverleg Geneeskunde Antwerpen, nam ik eveneens deel aan de AV's.  

Door mijn deelname aan mijn opleidingsspecifieke studentenverenigingen leerde ik bij over de interne werking 

van clubs. Bij Chimes Antwerpen vervulde ik als bestuurslid logistieke en PR taken. In EMSA Antwerpen werkte ik 

als actief lid mee aan verschillende mooie projecten. 

Binnen UAntwerpen vervul ik frequent studentenjobs, waarbij ik veel te weten kom over wat er allemaal speelt 

binnen de universiteit. Zo heb ik al gewerkt bij de Faculteit Geneeskunde en Gezondheidswetenschappen, het 

Departement Onderwijs (Peer review van opleidingen en Centrale studentenadministratie), het Departement 

Marketing & Communicatie en de Helpdesk ICT.  

In mijn vrije tijd verbreed ik mijn blik door verschillende interessante lezingen bij te wonen onder meer bij 

Zomaar Een Dak. Verder nam ik deel aan verschillende focusgroepen, o.a. over religieuze faciliteiten en 

inclusieve mobiliteit. Hierbij kon ik met mijn standpunten een inbreng leveren voor een inclusiever beleid. Ook 

bij het studentenoverlegcomité en het rectorendebat was ik aanwezig. 

Hopelijk heb ik jullie overtuigd dat ik een zeer geëngageerd persoon ben die zich met plezier inzet voor de 

studenten. Graag draag ik bij aan een kwaliteitsvol onderwijs en een aangenamere universiteit voor elke student 

ongeacht hun achtergrond.

Onderwijsraad GGW Stuvoraad: CGB, CMI en/of CDE Vrij verkozenen nour.zahid@student.uantwerpen.be

Geen kandidaten Onderwijsraad TI

Geen kandidaten Onderwijsraad OW

Geen kandidaten Onderwijsraad REC

Geen kandidaten Facultair vertegenwoordiger FBD

Geen kandidaten Facultair vertegenwoordiger GGW
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Geen kandidaten Facultair vertegenwoordiger OW

Geen kandidaten Facultair vertegenwoordiger SW

Geen kandidaten Facultair vertegenwoordiger TI

Geen kandidaten Facultair vertegenwoordiger WET


